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Minnesanteckningar från PRO Jakobsbergs månadsmöte den 16 januari 2024 kl. 14.00 

i SMU-gården i Jakobsbergskyrkan, Järfälla. 

 

Lottförsäljning av lottringslotter gjordes av Mona B. Gill N sålde PRO-lotter under mötets 

gång. 

 

§ 1. Öppnande och välkomna  

Ordföranden Bo Johansson öppnade mötet och hälsade ett 50-tal medlemmar välkomna och 

en god fortsättning på 2024. Gav en kort resumé över aktiviteter på 81:an under året som 

gått. Återgav sedan en del av vad som händer i Järfälla. Termovägen i Kallhäll, har tagits 

bort som riskområde. Järfälla har också fått sitt första statliga servicecenter. Regeringen har 

tillsatt en utredning om kontanters bevarande. Mindre bra är att Coop i Barkarby kommer 

att bygga ett stort affärscenter på Barkarbyfältet. Det strider mot beslut som togs tidigare att 

det inte skulle ske på bekostnad av butikerna i Jakobsberg, påpekade Bo J. Fusk med 

matvarors innehåll etc. Informerade också om att vi idag inte har vår musikant Bo R här. 

 

§ 2. Sekreterare 

Minnesanteckningar fördes av Gun-Marie Plate Karlsen 

  

§ 3. Dagordning ............................................................................................................. se bilaga 1 

 

§ 4. Nya medlemmar 

Diana B presenterade 3 nya medlemmar Sören Öst, Inger Hjalmarsson och Sune Pyyny vilka 

varmt välkomnades till föreningen. Inga värvarlotter delades ut under dagens möte. 

 

§ 5. Underhållning  

Bo R allsång, utgår. Inkeri K läser dikter av Edit Södergran. Inkeri berättade en del om 

författarens bakgrund, födelseort etc. Sedan deklamerade Inkeri fem dikter av Edit 

Södergran med stor känsla och emfas. En Önskan, Stranddikt, Dagen svalnar, Lyckokatt och en 

av Södergrans sista dikter, Landet som inte var. Inkeri avslutade med Södergrans visdomsord: 

Den som har makten över hjärtan bör handskas med dem som något heligt. 

Gissoo S tackar Inkeri med en ros och publiken ger varma applåder. 

 

§ 6. Kaffepaus 

Laila G och kaffegruppen får tack för gott kaffe och bröd. Ett tack även till värdarna som tar 

emot vid dörren, vid ankomst till mötet. 

 

§ 7. Digital ekonomi med Swedbank 

Fredrik Carnestedt och Ann-Marie Shar och Rossul Dler Sarham välkomnades.  

Ann-Marie S påtalade först vikten av att komma över rädslan för tekniken. De som föddes 

från 1980 talet har växt upp med tekniken tillskillnad från oss äldre. En video visades ifrån 

1984 där Herbert Söderström talade om sin starka skepsis mot att datorer skulle kunna 

användas för hemmabruk överhuvudtaget. Tänk på underströk Ann-Marie uppmuntrande 

vilken stor användning vi har av Bank – ID och våra datorer så mycket vi kan uträtta som vi 

inte kunde göra tidigare.  

Man kan lägga in Bank -Id hemifrån med sitt Id - kort eller pass, försäkrade Ann-Marie. 

Rossul D S och Fredrik C spårade sen in på bedrägerier och hur vi ska skydda oss.  

Om någon ringer och uppmanar till handling, tänk till en extra gång: Det är bråttom – En 

oväntad kontakt – Vi får uppmaning om att använda Bank – Id. Ämnet bedrägeri väckte 
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många frågor – åsikter – reaktioner från publiken, kanske har några varit utsatta. Om man 

drabbats, ring banken, anmäl till polisen. Beroende på hur kunden blivit drabbad kan 

banken vidta åtgärder, men det är ofta väldigt svårt att komma åt bedrägeri. Frågestunden 

gavs mycket tid och Fredrik C avrundade med att säga: hjälp varandra, dela med er av er 

kunskap för det blev uppenbart under frågestunden att vi alla har kunskap att dela med oss 

av för att undvika bedrägerier. Alla tilldelades en ros av Gissoo S, och applåder från övriga. 

 

§ 8. Verksamhetsplan 2024 och budget 2024 ............................................................. bordlades 

 

§ 9 Rapporter 

a. Lokalen: Per-Åke O gav medlemmarna information om varför vi blir nödgade att 

lämna vår lokal 81:an. Den höga hyran är en bidragande orsak och den kommer att 

höjas ytterligare. Vi har nu beslutat att dela lokal med ABF och det innebär en 

betydligt lägre hyra. Den är bara 1/3 del av vår nuvarande hyra. ABF lokalen är 

mindre och vi kommer att flytta väggar så lokalen stämmer bättre utifrån våra behov. 

Vi kommer hyra en annal lokal för puben men månadsmötena kommer att vara här i 

kyrkan även fortsättningsvis. Vi kommer att ha en stor loppis under våren och en till 

under eftersommaren. Utecaféet, surströmmingsskivan och 75+ kommer vi att kunna 

ha kommande sommar på 81:an, avrundade Per-Åke.  

b. Resor: Mona B ger information om kommande resor. Barkarby/Skälby har en resa till 

Armémuseet 27 mars, Jakobsberg Samtorps gård 24 maj, reumatikerna har en resa 2 

juni till Bodatomtens hantverksgård och PRO får följa med i mån av plats. Viksjö har 

en resa till arbetarmuseet men Mona saknar mer info om den resan. 

Mona ger också info om canastagruppen som börjar den 6 feb, kl. 17.00. 

c. Bingo och promenader: Info gavs om bingo den 24 januari på 81:an av Bertil R.  

d. Övrigt: Per-Åke påminde om hemsidan och dess möjligheter och hur man kan gå 

tillväga. Bengt S berättade att han har biljetter till kommande föreställning av Ronnie 

Gardiner, Trio i FH i Kallhäll lördag 16 mars. Bengt berättade också om sin 

diskussionscirkel varannan tisdag på 81:an med start 30/1. Inkeri K informerade om 

sin skrivarcirkel varannan tisdag med start den 6/2. 

 

§ 10. Övriga frågor 

Inget ytterligare under övrigt. 

 

§ 11. Lottdragning 

Anita J och Mona B sköter lottdragningen. På entrébiljetten vinner nr 97 och 79. 

På lottringslotterna vinner, lila 10, 98, 35, 6, 58, randiga 85, 88, 12, 48. 

 

§ 12 Avslut  

Ordföranden Bo Johansson tackade för dagen och avslutade mötet 16.00 

 

 Vid protokollet Justeras  

 

 

 ________________________________________   ________________________________________ 

 Gun-Marie Plate Karlsen   Bo Johansson 
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